
Jag har blivit ombedd av SWeiK´s valberedning att skriva en kort 
presentation av mig själv. 

 

 

Jag som trodde att 
alla kände apan… 

Anders Beskow 
 
Vi skaffade vår första Weimaraner 1988 och är sedan dess fast. 
Vi har totalt genom åren haft 11 Weimaraner. Just nu ha vi Nisse och 
Jetta, båda två går i elitklass. 

Jag har ett förflutet som yrkesofficer i Marinen och Armén i 25 år och har 
bl.a. sysslat med utbildning av hundförare och hundar i vakt-, bevaknings- 
och militärpolistjänst men är idag arbetsledare i Södertälje Hamn.  

Jag var ordförande i Svenska Weimaranerklubben under åren 1996-2001 
och 2002-2005. 2000-2007 var jag ordförande i Specialklubb för 
Kontinentala Fågelhundar (SKF).  
 
Jag är auktoriserad jaktprovsdomare för raserna tillhörande SKF. 
Fritiden går åt till familjen, hundarna och nästan all sorts jakt. 

 


